



COLLABOTHON

Sky is the limit?

Prove us wrong

Register on
collabothon.eu

Wo: Frankfurt | Łódź | Sofia | Prag
Wann: 20. - 22. Oktober

Commerzbank in Kooperation
mit Google Cloud und Red Hat

**Schnapp dir deine Crew, und
registriert euch auf collabothon.eu!**

4 Challenges

In Kooperation mit unseren Partnern bieten wir vier spannende Coding Challenges zur Auswahl an. Wählt eine Challenge aus und arbeitet im Team von bis zu sechs Personen an innovativen Lösungen.

~ 100 Teilnehmer (in Frankfurt)

Wir freuen uns auf Studierende und Young Talents – und das solltet ihr auch! Nutzt die Chance, um euer Netzwerk im Austausch mit anderen Innovatoren sowie Unternehmensvertretern zu erweitern

3 Tage

All the way up! Freut euch auf ein internationales Event, auf dem ihr die Hauptrolle spielt! Drei Tage coding, games, soul food, networking und good vibes. Und das alles komplett kostenfrei!

Preise im Wert von bis zu 10.000 €

Ihr könnt jeweils eine Challenge für euch entscheiden, das Publikum von eurem Innovationsgeist überzeugen oder den Hauptpreis abräumen. Vielleicht auch alles auf einmal?



www.collabothon.eu



collabothon@commerzbank.com



COLLABOTHON

Sky is the limit?

Prove us wrong

Register on
collabothon.eu

Where: Frankfurt | Łódź | Sofia | Prague
When: 20. - 22. October

Commerzbank in cooperation
with Google Cloud and Red Hat

**Assemble your crew and
register on collabothon.eu!**

4 Challenges

In collaboration with our partners, we offer four exciting coding challenges to choose from. Select a challenge and collaborate in team of up to six people to develop innovative solutions.

~ 100 Participants (in Frankfurt)

We look forward to welcoming students and young talents – and so should you! Seize the opportunity to expand your network by engaging with fellow innovators and company representatives!

3 Days

All the way up! Get ready for an international event where you take the lead. Three days of coding, games, soul food, networking and good vibes. All the best part: it's completely free of charge!

Prizes up to 10.000 €

You can win one of our four coding challenges, convince the audience of your innovative spirit, or win the grand prize for the most innovative solution. Or why not go for it all at once?



www.collabothon.eu



collabothon@commerzbank.com